
Breda, 5 juni 2022

Beste Excellentie en bestuurders,

Ik ben 81 jaar en jaag al vanaf kinds af aan. 
Ik stam uit een echte jachtfamilie, overgrootvader, grootvader, broers van mijn vader, (ook van mijn 
moederskant) mijn zoon 45 jaar, kleindochter 12 jaar. We hopen dit nog jaren voort te zetten.
Er is altijd een goede aanwijzing geweest van de grootouders om volgens de weidelijkheidsregels
en sportief te jagen. Ook dat was in eigenbelang, want je moet kunnen blijven jagen. 
Geef jagers verantwoording en je krijgt verantwoordelijkheid en vertrouwen terug.
Je waakte over je jachtterrein, dat er niets kon gebeuren zoals brand of stroperij.
Zelf ben ik blij dat mijn zoon en kleindochter ook gaan jagen en echte jachthondenmensen zijn.
De motivatie om heel veel tijd aan de jacht te besteden kan ik u vertellen.
Met meer dan 50 jachtaktes, was ik blij dat er WBE ’s werden opgericht, ook dat geeft 
samenhorigheid onder elkaar en de samenwerking is een belangrijk punt geworden in de jacht.
De KNJV zorgt dat alles in goede banen wordt geleid, zodat weidelijkheid wordt uitgevoerd, en 
beheert en controleert de plannen om over 100 jaar nog te kunnen blijven jagen.
Zelf heb ik al 50 jaar een jachtakte, mijn zoon heeft ook al meer dan 25 jachtaktes, en mijn 
kleindochter gaat dat ook zeker overnemen.                                                                                                                            
Ik ben zelf lid van WBE; Toxandria, Biesbosch, Nieuwe Bergen, Brabants Wal en Tholen. Ik ben 
medeoprichter geweest van de eerste WBE in Breda en omgeving.
Ik heb in een vroeg stadium een cursus Reewild, wildhygiëne gedaan.
Met de Politie, hulpverleners, jachtopzichters en natuurverenigingen heb ik altijd meegeholpen in 
acties voor toezicht en controles en dat doe ik nog steeds. Daarnaast ben ik medeoprichter geweest 
van de eerste FBE in Brabant als honden adviseur.
Al 40 jaar lang jachthonden gekeurd, zowel KNJV als veldwedstrijden (zweetwedstrijden) We hebben 
al 40 jaar lang velden beschikbaar gesteld, waar we jagen, o.a. Zeeland, Limburg en Brabant.
 
Ik heb 50 jaar geleden meegedaan aan de NIMROD jachthonden.
Een goede jachthond moet je als jager zeker hebben, dit wordt door mijn gepromoot, dat geeft mij 
als jager veel plezier,
Alles bij elkaar denk ik dat ik wel 2 of 3 jaar mij totaal beschikbaar heb gesteld voor de jacht.
Vanaf begin af aan, ben ik valwildmedewerker, dit doe ik met veel liefde & plezier en heb hierdoor 
ook vrienden aan over gehouden.
En die vriendschap daar geniet ik nog steeds van. 
De wildstand heb ik zien veranderen, de konijnen- hazenstand is achteruitgegaan, wildsoorten zijn 
verdwenen. Ik weiger te allen tijde te zeggen dat de jagers daar de schuld van zijn, we hebben altijd 
geprobeerd om dit op te lossen.

In de praktijk merk ik dat we samen met de natuurorganisaties, de jagersverenigingen en de WBE’s 
er hard aan werken om de wildstand onder controle te houden.
De animo voor nieuwe jagers is al jaren groot, dat groeit.
Wat we ook altijd gedaan hebben, is een kinderdrijfjacht, daar hebben we veel goodwill mee 
behaald.  Ik zou nog even door kunnen gaan wat we allemaal gedaan hebben, ik heb heel veel 
vertrouwen in de toekomst, in de jeugd zeker. Ik merk het als we reewildtellingen doen of andere 
tellingen. Er is altijd heel veel animo voor mee te willen tellen. Ook dat tellen is een happening.
Ik hoop dat de samenwerking met de natuurorganisaties nog beter gaat lopen en het vertrouwen 
nog veel groter wordt. Ik ben ervan overtuigd dat door samenwerking en vertrouwen aan elkaar te 
geven, de wildstand nog altijd op peil gehouden kan worden.
De jacht gaat het niet om aantal wat geschoten is, maar het gaat erom dat je een mooie wildstand in 
je jachtvelden hebt.



Ik kan u ook vertellen daar waar ik begonnen ben 60 jaar geleden, in die velden jagen we nog steeds 
met heel veel plezier. De tableaus zijn kleiner maar dat wordt een keer beter.  Het gaat niet meer om 
het aantal.
Ik hoop nog heel wat jaartjes met mijn zoon, kleindochter, vrienden, boeren, grondeigenaren en mijn 
honden te kunnen blijven jagen.

Ik jaag veel in Nederland en beetje in België, ook in andere jachtcombinaties en ook daar ben ik van 
overtuigd dat iedereen positief naar de toekomst kijkt en dat ze veel vertrouwen hebben in de jonge 
jagers.
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